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جذب بیش از ۲ هزار مشترک 
جدید گاز طبیعی در استان ایلام

گاز  شرکت  مدیرعامل  ابتكار-  خبرنگار  ایلام- 
از ۲ هزار مشترک  بیش  از جذب  ایلام  استان 
نخست  سه ماهه  طول  در  طبیعی  گاز  جدید 
امسال در مناطق شهری و روستایی ایلام خبر 
داد. محمود کشاورز مدیرعامل شرکت گاز استان 
ایلام با اشاره به اینکه این تعداد اشتراک گذاری 
بوده  روستایی  و  شهری  مختلف  مناطق  در 
است، افزود: از این تعداد ۷۰۶ مورد در ایلام، 
۹۶ مورد در چوار، ۱۱۷ مورد در ایوان، ۹۸ مورد 
در چرداول، ۱۲۱ مورد در سیروان، ۱۰۰ مورد در 
هلیلان، ۱۳۶ مورد در دره شهر، ۱۲۲ مورد در 
ملکشاهی، ۱۱۷ مورد در مهران، ۹۷ مورد در بدره، 
۲۵۹ مورد در دهلران و ۸۵ مورد آبدانان بوده 
است.  وی با بیان اینکه در طول سال گذشته 
۱۰ هزار و ۲۳۶ مشترک جدید به آمار مشترکین 
در اقصی نقاط استان روستایی استان اضافه شده 
است، اظهار داشت: در مجموع تعداد مشترکین 
گاز در مناطق شهری و روستایی استان به ۲۱۷ 
هزار و ۵۱۵ مشترک رسیده است.کشاورز با اشاره 
به اینکه شرکت گاز استان ایلام حرکت روبه رشد 
و پرشتابی را در توسعه گازرسانی به اقصی نقاط 
استان دنبال کرده که هم اکنون ۱۰۰ درصد مناطق 
شهری و بیش از ۹۹ درصد جمعیت روستایی 
هستند،  برخوردار  طبیعی  گاز  نعمت  از  ایلام 
این  همکاران  کوشش  و  تلاش  با  کرد:  تصریح 
شرکت هم اکنون این استان در ردیف استان های 
سبز کشور قرار گرفته است.  مدیرعامل شرکت 
گازاستان ایلام با بیان اینکه نقش بی بدیل گاز 
در سبد انرژی گامی مؤثر در راستای عمل به 
مسئولیت های اجتماعی است، گفت: جایگزینی 
گاز طبیعی به عنوان یکی از اهداف راهبردی این 
ایجاد  شرکت علاوه بر حفظ محیط زیست، در 
رفاه عمومی، برقراری عدالت اجتماعی، پیشران 
و  مهاجرت  از  جلوگیری  و  اقتصادی  توسعه 

اشتغال پایدار در روستاها تأثیر بسزایی دارد.

مصرف برق گلستانی ها از مرز 
هشدار گذشت

گرگان-فیروزه سادات یعقوبی-مدیرعامل شرکت 
این  ساکنان  گفت:  گلستان  برق  نیروی  توزیع 
استان در تابستان امسال هزار و ۵۸۴ مگاوات 
برق مصرف کردند که این میزان از مرز هشدار 
عبور کرد و میانگین مصرف برق در دوران پیک 
پارسال را شکست.سیداحمد موسوی روز دوشنبه 
اظهار کرد: دو هفته بسیار گرم پیش روی گلستان 
قرار دارد که توصیه ما به مردم صرفه جویی در 
مصرف برق است.وی با بیان اینکه بخش خانگی 
خود  به  را  گلستان  استان  برق  مصرف  بیشتر 
اختصاص می دهد، تصریح کرد: ۸۰ درصد برق 
استان توسط مشترکان خانگی مصرف می شود.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان تاکید 
کرد: میزان مصرف برق استان در شرایط عادی 
۴۰۰ مگاوات است که در حال حاضر با افزایش 
چهار برابری به هزار و ۶۰۰ مگاوات در شبانه روز 
رسیده و این افزایش قابل توجه به دلیل استفاده 
بیان  است.موسوی  سرمایشی  سیستم های  از 
کرد: مصرف بهینه برق علاوه بر کمک به اقتصاد 
خانواده، تامین پایدار انرژی را به همراه دارد که 
تحقق چنین هدفی با چند راهکار ساده از جمله 
تا   ۲۵( آسایش  دمای  روی  کولر  درجه  تنظیم 
۲۶ درجه(، شست وشوی فیلتر کولر و گذاشتن 
است.وی  امکان پذیر  کولر  موتور  روی  سایه بان 
با بیان اینکه مردم در صورت مصرف برق بالاتر 
بپردازند،  باید هزینه هنگفتی  الگوی مصرف  از 
خاطرنشان کرد: کسانی که در مصرف برق ۱۵ 
درصد صرفه جویی داشته باشند علاوه بر رایگان 
شدن قبض برق، شانس بهره مندی از جوایز ارزنده 
شرکت برق را خواهند داشت.مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق گلستان تاکید کرد: مشترکانی 
که نسبت به سال گذشته ۱۵ درصد برق کمتری 
بپیوندند  انرژی«  »با  پویش  به  و  کنند  مصرف 
قبض برق آنها رایگان شده و در قرعه کشی ۳۰۰ 
می شوند.موسوی  داده  شرکت  خودرو  دستگاه 
ساعت ۱۲ تا ۱۸ را زمان اوج مصرف برق اعلام و 
به مردم توصیه کرد در راستای صرفه جویی در 
اتو،  مانند  برقی  پرمصرف  لوازم  از  برق  مصرف 

ماشین ظرفشویی و لباسشویی استفاده نکنند.

افزایش ظرفیت پست برق فوق 
توزیع وحدت در عین دو اهواز با 

هدف پایداری شبکه برق

منطقه ای  برق  شرکت  بهره برداری  معاون 
ظرفیت  افزایش  و  بهینه سازی  از  خوزستان 
پست ۱۳۲ کیلوولت وحدت در منطقه عین دو 
منگری  اصغرخدامراد  علی  داد.  خبر  اهواز 
به  اهواز  کلانشهر  برق  تامین  برای  کرد:  بیان 
ویژه منطقه محروم عین دو، پست ۱۳۲ به ۳۳ 
کیلوولت وحدت بهینه سازی و افزایش ظرفیت 
پیدا کرد.وی افزود: در همین راستا دو دستگاه 
ترانسفورماتور این پست از ۳۰ به ۵۰ مگاولت 
آمپر افزایش ظرفیت پیدا کرد. معاون بهره برداری 
اینکه  بیان  با  شرکت برق منطقه ای خوزستان 
ارزش سرمایه گذاری این پروژه بالغ بر یکهزار و 
۲۲۴ میلیارد ریال بوده است، تصریح کرد: این 
اقدام در قالب پروژه های اصلاح و بهینه سازی 
شبکه موجود به پایان رسیده و با بهره برداری از 
آن ظرفیت پست های کلانشهر اهواز افزایش پیدا 
کرده و باعث کاهش بارگیری و متعادل سازی بار 
ترانسفورماتورهای پست های مجاور خواهد شد. 
خدامراد منگری بیان کرد: بهینه سازی و افزایش 
ظرفیت پست های موجود برق در شبکه تحت 
نظارت شرکت برق منطقه ای خوزستان در کنار 
از  یکی  شد،  مدار  وارد  که  جدیدی  پروژه های 
اقدامات مهم و اساسی برای عبور از پیک مصرف 
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  است.  بوده 
مسئولین تامین و انتقال برق در استان خوزستان 

و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

مرکز مطالعات جمعیت شناختی 
سلامت محور در خراسان شمالی 

افتتاح شد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی 
اندازی  راه  ابتکار درخصوص  با  در گفت و گو 
نخستین مرکز تحقیقات جمعیت شناسی استان 
گفت: در پاسخ به نیازهای پژوهشی استان و 
مباحث تخصصی  و  زمینه مسائل  در  منطقه 
جمعیت، مرکز مطالعات و پژوهش های جمعیت 
و  پژوهشی  مراکز  از  یکی  عنوان  به  شناسی 
تحقیقات و فناوری افتتاح و راه اندازی شد دکتر 
جواد شاهین فر، با تاکید بر اینکه اجرای سیاست 
معظم  مقام  منویات  و  جمعیت  کلان  های 
اولویت  از  جوانی جمعیت  درخصوص  رهبری 
های دانشگاه است، خاطرنشان کرد: این مرکز 
با هدف انجام مطالعات جامع و دقیق در زمینه 
اجرای  و  تغییرات جمعیتی، سلامت جمعیت 
سیاست های جمعیتی در استان راه اندازی شد. 
وی عنوان کرد: این مرکز با بهره گیری از دانش 
نظران  صاحب  و  اساتید  نخبگان،  تخصص  و 
می تواند نقش مهمی در اجرای سیاست های 
جمعیتی و توسعه پایدار ایفا کند و همچنین 
مسیر استان برای مبدل شدن به قطب پژوهشی 
شمال شرق کشور در این حوزه را هموار کند. 
وی جمعیت و پویایی آن را مهم ذکر و رسیدن 
به این پویایی را مستلزم برنامه ریزی دانست و 
تاکید کرد: اولویت کنونی ما شناخت عمیق و 
تخصصی از تحولات جمعیتی در استان و تدوین 
برنامه های جمعیتی مؤثر و پایدار برای رسیدن 

به جمعیت جوان است.

بازدید مدیر عامل شرکت گاز استان 
گلستان از طرح اوقات فراغت

گرگان-فیروزه سادات یعقوبی-به گزارش روابط 
عمومی گاز گلستان:این بازدید بجهت بررسی و 
چگونگی روند برگزاری کلاسها و تمرینات ورزشی 
و حضور نونهالان و نوجوانان بوده است.طالبی 
ضمن تشکر از مربیان شرکت بیان کرد:یکی از 
داشتن  در  برجسته ای  نقش  که  مهمی  موارد 
خانواده سالم و پویا دارد، اهتمام به ورزش است.

مریم  قهرمانی صارم در نطق پیش از دستور یکصد 
و هفتاد و سومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
کرج با بیان اینکه محرم ماه امام حسین و ماه شهادت، 
جهاد، اخلاص و اهتمام به حفظ دین خداست اظهار 
کرد: این چند سطر در باب ایام سوگواری سید و 
سالار شهیدان امام حسین)ع( وام گرفته از بیانات 
معظم له در ضرورت بزرگ و محترم شمردن این ایام 
بواسطه معنا و پیام قیام سیدالشهداست که همین 
چند سطر اگر در تمامی شئون نصب العین باشد 

برای همه عالم کفایت میکند.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج افزود : ذکر 
بیانات مقام معظم رهبری در مقدمه عرایضم بدین 
منظور بود که ما نیز می بایست به پاسداشت زنده 
نگاه داشتن فرهنگ عاشورا و به تعبیر ایشان »این 
خورشید بی غروب« از تمامی خادمان این دستگاه، 
از تکایا حسینه ها، هیئات، مساجد، وعاظ، ذاکرین و 
تمامی بزرگوارانی که در دهه اول محرم به هر نوعی 
با چاشنی حب اهل بیت و عشق به سیدالشهدا در 
برگزاری با شکوه دهه اول محرم کوشیدند تقدیر و 
تشکر ویژه ای داشته باشیم. قهرمانی صارم تصریح 
کرد: بر خود واجب میدانم به سهم خود از تمامی 
خادمین خاندان اهل بیت بویژه در ایام سوگواری 
و  نموده  قدردانی  احترام  با  سید و سالار شهیدان 
متعال  خداوند  نزد  تلاش ها  تمامی  اجر  انشالله 
و  نظارت  کمیسیون  رئیس  بود.  خواهد  محفوظ 
از  کرد:  بیان  کرج  شهر  اسلامی  شورای  حقوقی 
اقدامات سازمان فرهنگی و ورزشی شهرداری کرج 
و رییس پرتلاش این سازمان و تمامی همکارانشان 
که در حد توان و بضاعت و با دغدغه مندی نیز 
کوشیدند تشکر مینمایم.   قهرمانی صارم اذعان کرد: 
در این ایام که شهر، سیاه پوش عزای حسین بن علی 
ست؛ خادمینی بی ادعا با قبول زحمت مضاعف، 
همچون همیشه در خدمت شهر و شهروندان بودند 
که شایسته تقدیرند، شایسته آنند که از صمیم قلب 
و با خضوع تام، به آنها خدا قوت گفت و برایشان 
طلب خیر کرد. وی گفت: پاکبانان گرانقدری که در 

این ایام مسئولیتی خطیر بر دوش داشتند و زحماتی 
دو چندان متحمل شدند تا چهره شهر زیبنده حضور 
عزاداران حسینی باشد و چندی دیگر نیز تعدادی از 
این عزیزان راهی کربلا جهت خدمت به زائرین در 

ایام اربعین خواهند بود.  
قهرمانی صارم تاکید کرد: مفتخرم که از ابتدای 
شورا، همواره به عنوان وظیفه و تکلیف و ادای دین در 
کنار سایر همکاران به جهت ارتقاء معیشت و بیمه و 
سایر مسائل پاکبانان خدوم کوشیده ام و بر آن اصرار 

داشته و دارم، از فرصت بدست آمده نیز استفاده 
میکنم تا باری دیگر یادآوری کنم قرارداد این قشر 
زحمتکش همچنان به وضع سابق، از پیمانکاری به 
پیمانکاری دیگر منتقل میشود و همواره این عزیزان 
با نگرانی از چگونگی ادامه فعالیت خود و معیشت 
شورای  رئیس  نائب  هستند.  همراه  خود  خانواده 
اسلامی شهر کرج یادآور شد: پیشنهاد صورت گرفته 
و طرح ارائه شده با امضا اکثریت همکاران محترم 
در شورا همچنان بلاتکلیف و بلا اقدام مانده است، 

لذا همچنان پس از ده ها بار تذکر و طرح نمودن آن 
باری دیگر از مجموعه شهرداری درخواست دارم از 
طریق تاسیس شرکت تابعه و یا هر ساز و کاری که 
در قوانین جاری میسر است، اقدام عاجل و موثر 
به جهت احقاق حقوق این عزیزان زحمتکش صورت 
و خوشنودی  اقدام  این  منزلت  و  اجر  قطعا  دهد. 
چند هزار خانواده و رفع نگرانی آنان از آینده شغلی 
اجر  بی  خداوند  نزد  در  شان  خانواده  سرپرست 

نخواهد بود.

نائب رئیس و رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر کرج: 

ارتقاء معیشت، بیمه و سایر مسائل پاکبانان خدوم اولویت شهرداری شود 
نائب رئیس و رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر کرج گفت: پیشنهاد صورت گرفته و طرح ارائه شده اعضای شورای شهر  در 

خصوص معیشت، بیمه و سایر مسائل پاکبانان خدوم و تاسیس شرکت با امضا اکثریت در شورا همچنان بلاتکلیف و بلا اقدام مانده است.

قرارداد این 
قشر زحمتکش 

همچنان به 
وضع سابق، 

از پیمانکاری 
به پیمانکاری 
دیگر منتقل 

میشود و 
همواره این 

عزیزان با 
نگرانی از 

چگونگی ادامه 
فعالیت خود 

و معیشت 
خانواده خود 
همراه هستند

در اقدامی قابل تحسین، شهردار و رئیس شورای شهر شیراز 
با اهدای لوح تقدیر، از مدیرعامل شرکت برق منطقه ای فارس و 
همکارانش به دلیل عملکرد فوق العاده در جابجایی تأسیسات برق 

فشار قوی در پروژه تقاطع غیرهمسطح قائم، قدردانی کردند.
این اقدام در حالی صورت می گیرد که جابجایی این تأسیسات، 
نقشی کلیدی در تکمیل و بهره برداری سریع تر از این پروژه عظیم 
عمرانی ایفا خواهد کرد. تقاطع غیرهمسطح قائم، به عنوان یکی 
از بزرگترین پروژه های عمرانی کلان شهر شیراز، از اهمیت بالایی 
در روان سازی ترافیک و ارتقای کیفیت زندگی شهروندان برخوردار 

است. با این حال، وجود تأسیسات برق فشار قوی در مسیر احداث 
این تقاطع، چالشی جدی را پیش روی مجریان این پروژه قرار داده 
بود، که شرکت برق منطقه ای فارس با عزمی جهادی و فراتر از 
وظایف سازمانی خود، در اقدامی ضربتی و خارج از روال عادی، 
نسبت به جابجایی این تأسیسات اقدام نمود. تلاش بی وقفه و 
شبانه روزی مجموعه برق منطقه ای فارس در جابجایی تأسیسات 
برق فشار قوی، تحسین همگان را برانگیخت و زمینه ساز تسریع 
قابل توجه در روند اجرای پروژه تقاطع قائم شد. این اقدام ارزشمند، 
نمادی از تعامل سازنده و همدلی بین دستگاه های مختلف در جهت 

پیشبرد اهداف مشترک و خدمت به مردم بود.
رئیس شورای شهر شیراز و شهردار این کلان شهر، با درک عمیق 
از اهمیت این اقدام و قدردانی از تلاش های بی وقفه مجموعه برق 
منطقه ای فارس، طی مراسمی با اهدای لوح تقدیر به یداله حقیقی، 
مدیرعامل این شرکت، و همچنین معاونت بهره برداری و مجری 

پروژه، از عملکرد ستودنی آنان تجلیل کردند.
در متن این لوح تقدیر آمده است:
"جناب آقای مهندس یداله حقیقی

مدیرعامل محترم شرکت برق منطقه ای فارس
مسلماً کسانی که مسیر تلاش مومنان را هموار می سازند، سزاوار 
تکریم و احترامند. اینان رشد و تعالی انسانیت را مهر می کنند و ایثار 
را در عشق به آینده سازی سرزمینشان متجلی می سازند. بی تردید 
همفکری و همدلی و تلاش شما در شکوفایی و تعالی کلان شهر 

شیراز ارزشمند و شایسته تقدیر است.
لذا با عنایت به تلاش های ارزشمندتان در جابجایی برق فشار 
قوی پروژه احداث تقاطع غیر هم سطح قائم رحمت، بدین وسیله 
مراتب تقدیر و تشکر خود را به مصداق حدیث شریف "من لم 
یشکر المنعم من المخلوقین لم یشکر الله عز و جل" از تلاش های 
خالصانه تان به شما تقدیم می دارم. همتتان ستودنی، تلاشتان 

مقبول حضرت دوست و عزمتان مستدام باد."
عملکرد جهادی و تعامل سازنده شرکت برق منطقه ای فارس در 
پروژه تقاطع قائم، نمونه ای ارزشمند برای سایر دستگاه ها در جهت 
تسریع در اجرای پروژه های عمرانی و خدمت رسانی بهتر به مردم 
است. امید است این اقدام ارزشمند، الگوئی آموزنده برای سایر 
مدیران و مسئولان باشد تا با همدلی و تعامل، در جهت پیشرفت و 

آبادانی ایران اسلامی گام بردارند.

وژه تقاطع قائم، الگویی از تعامل و سرعت عمل جابجایی تأسیسات برق فشار قوی در پر

شهردار فردیس:
نظارت بر ناوگان خودرویی شهرداری فردیس هوشمند می شود

از  جلوگیری  و  بیشتر  نظارت  و  کنترل  با هدف  گفت:  فردیس  شهردار 
تخلفات احتمالی، سیستم هوشمند پایش ناوگان خودرویی شهرداری 
در همه حوزه ها، راه اندازی شود. محمدرضا احمدی نژاد در نشست 
بررسی فرآیندهای انجام امور خدمات شهری و عمرانی شهرداری 
فردیس بر لزوم تسریع در اجرای سامانه هوشمند پایش ناوگان 
خودرویی خدمات شهری تأکید و اظهارکرد: کلیه تجهیزات نرم افزار 
و سخت افزارسیستم هوشمند پایش ناوگان خودرویی خدمات شهری 
باید ظرف یک ماه تأمین شود. خودروها به ردیاب متصل شوند و کار 
معطل نماند. سیستم هوشمند باید قابلیت گزارش گرفتن داشته باشد 
و به اسناد مربوطه پیوست شود. وی افزود: به منظور جلوگیری از تخلفات 
احتمالی، پایش و نظارت بر خودروها به صورت سیستم محور و هوشمند باید انجام شود. باید پروتکل 
و فرم واحد برای قراردادهای پیمان در حوزه های مختلف شهرداری پیش بینی شود و شرط تایید صورت 
وضعیت در قرارداد پیمانکار، تأیید در سیستم مانیتورینگ شهرداری باشد و فهرست بها بر اساس 
خروجی سیستم هوشمند پسماند پرداخت شود. شهردار فردیس با بیان اینکه با هدف نظارت بیشتر و 
جلوگیری از تخلفات احتمالی، تجهیز خودودروها به سیستم ردیاب )GPS(را ضروری دانست و گفت: 
سیستم مانیتورینگ باید به صورت واحد در شهرداری متمرکز شود و کلیه خودروهای شهرداری از 
جمله اتوبوس ها و خودروهای پیمانکاران  به سیستم ردیاب مجهز شوند. این موضوع به عنوان یکی 
از شروط در  قرارداد پیمان گنجانده شود. وی با بیان اینکه احصای مساحت معابرقابل تنظیف  با 
کسب حجم فضای سبز در دو منطقه شهرداری برای تهیه صورت وضعیت های جدید خدمات شهری 
ضرورت دارد؛ افزود: مساحت معابر منطقه ۲ شهرداری فردیس بر اساس نقشه یک دو هزارم مشخص 

شده است. احصای مساحت معابر  ظرف ۱۰ روز باید در منطقه یک هم انجام شود.

شهردار شهرکرد :
مهم ترین مطالبه شهروندان از مدیریت شهری بهبود وضعیت آسفالت است

شهرکرد محمود مولوی شهردار شهرکرد گفت: یکی از مهمترین خواسته های 
شهروندان از مدیریت شهری بهبود وضعیت آسفالت معابر شهر است.

محمدحسین واحدیان با اشاره به ضرورت تداوم اجرای طرح نهضت 
آسفالت در شهرکرد اظهارکرد: یکی از مهمترین خواسته های شهروندان 
از مدیریت شهری بهبود وضعیت آسفالت معابر شهر است، در 
همین راستا عزم جدی شهرداری برای نهضت آسفالت معابر سطح 
شهر اجرایی شده است.وی با بیان اینکه اجرای طرح نهضت آسفالت 
سبب می شود تا تمامی نقاط سطح شهر ترمیم و جزو اقدامات ماندگار 
در شهر شود، افزود: با توجه به نقش ترمیم ترانشه و آسفالت معابر شهر 
در بهبود کارکرد معابر شهری و تسهیل در تردد شهروندان، باید علاوه بر آسفالت 
معابر سطح شهر بر نحوه اجرا عملیات آسفالت ریزی نظارت شود. شهردار شهرکرد بیان کرد: اجرای طرح 
نهضت آسفالت از سال گذشته با هدف اصلاح چهره شهر، روان سازی تردد وسایل نقلیه، تأمین آرامش و 
آسایش شهروندان در دستور کار قرار داده شد و معابر دیگر که نیاز به آسفالت و لکه گیری دارند تا نیز در 
حال انجام هستند.واحدیان ادامه داد: توجه به سیما و منظر شهری هم از جنبه معماری و زیبایی شناسی 
و هم از لحاظ ارتقای کیفیت زندگی شهروندان بسیار حائز اهمیت است شهردار شهرکرد همچنین  از آغاز 
۹ پروژه عمرانی در آرامستان بهشت رحمت خبر داد.و افزود  توسعه و احداث قطعات در آرامستان بهشت 
رحمت، احداث و تکمیل جدول بندی پارکینگ، تکمیل و توسعه مبلمان شهری و تاسیسات در آرامستان، 
یکنواخت سازی قبور آرامستان، احداث مستحدثات ابنیه آرامستان)ساختمان اداری–سر درب ورودی(، 
ایجاد سطوح پارکینگ ها و معابر ارتباطی، ترمیم و مرمت گلزارهای شهدا، اجرای برنامه های فرهنگی و 
مذهبی در آرامستان و احداث سالن مراسمات آرامستان بهشت رحمت از جمله پروژه های عمرانی سازمان 

مدیریت آرامستان های شهرداری شهرکرد در سال ۱۴۰۳ می باشد.

طی یک سال گذشته در تامین اجتماعی البرز انجام شد
پرداخت بیش از ۲۱ هزار میلیارد تومان به ۱۹۰ هزار مستمری بگیر البرزی

مدیرکل تامین اجتماعی البرز از پرداخت ٢١ هزار میلیارد تومان مستمری به 
بیش از ١٩٠ هزار مستمری بگیر استان طی سال گذشته خبر داد.داود 
سعدزاده با اشاره به پرداخت ٢١ هزار میلیارد تومان مستمری به مستمری 
بگیران استان، اظهار کرد: بر اساس ماده ۳ قانون تأمین اجتماعی و 
برخی مقررات دیگر تعهدات و حمایت های سازمان تأمین اجتماعی را 
می توان به دو نوع تعهدات کوتاه مدت و بلند مدت تقسیم کرد. وی در 
توضیح موارد تعهدات کوتاه مدت تامین اجتماعی، افزود: حمایت درمان 
در موارد بیماری بارداری و حوادث، غرامت دستمزد ایام بیماری، غرامت 
دستمزد ایام بارداری، پرداخت هزینه سفر و اقامت بیمار و همراه، پروتز و 
اورتز تأمین هزینه وسایل کمک پزشکی، غرامت نقص عضو مقطوع، کمک هزینه 
ازدواج، کمک هزینه کفن و دفن و مقرری بیمه بیکاری از جمله تعهدات کوتاه مدت است.سعدزاده تصریح 
کرد: حمایت های سازمان تأمین اجتماعی بیمه شدگان را از روز تولد تا زمان مرگ و حتی پس از فوت در بر 
می گیرد بنابراین وظایف و تعهدات این سازمان با استناد به مقررات و موازین سیاست های ابلاغی در قالب 
ارائه تعهدات بلند و پرداخت انواع مستمری های فوق الذکر به مستمری بگیران تبعی و اصلی از اولویت های 
سازمان بوده و متناسب با برنامه های تأمین اجتماعی همواره در حال انجام است. وی افزود: این اداره کل در 
سال گذشته نسبت به ایفای بموقع تعهدات بلند مدت در پرداخت انواع مستمری های فوق به میزان ٢١ هزار 
میلیارد تومان به ۱۹۴۷۱۸ نفر مستمری بگیر استان اقدام کرده است. مدیرکل تامین اجتماعی استان البرز 
در پایان گفت: امید است سازمان تامین اجتماعی به عنوان اصلی ترین، بزرگترین و گسترده ترین نهاد بیمه 
اجتماعی کشور با بهره گیری از منابع وصول حق بیمه کارگاه های مشمول قانون تأمین اجتماعی و پرداخت 
به هنگام آن توسط کارفرمایان و سرمایه گذاری های ناشی از آن بتواند نقش موثر خود را در ارتقاء مضاعف 

و بیشاز پیش سطح رفاه و بهبود شرایط معیشت و زندگی مستمری بگیران ایفاء کند.

یزد- سیماصادقی مقدم- مدیرعامل شرکت توزیع نیرو برق استان یزدنسبت به افزایش شدت فشار بار 
ترانس های برق هشدار داد و گفت: برف مشترکان پر مصرف پس از اخطار قطع می شود. علی جم در 
نشستی خبری که با موضوع گذر از پیک تابستان ۱۴۰۳ برگزار شد، افزود: پیک بار مصرف برق کشور در سال 
گذشته حدود ۷۳ هزار و ۵۰۰ مگاوات بوده است. این در حالی است که پیش بینی می شود این عدد در سال 
جاری به ۷۹ هزار مگاوات برسد که اگر این اتفاق بیفتد، رشد ۷ درصدی مصرف برق نسبت به سال گذشته 
را شاهد خواهیم بود. وی با اشاره به اینکه در سه هفته آینده افزایش دما و طبیعتاً افزایش مصرف برق را 
خواهیم داشت، ادامه داد: تولید نیروگاه های کل کشور حدود ۶۵ هزار مگاوات است و این نیروگاه ها در حال 
حاضر با تمام ظرفیت و بدون هیچ گونه ذخیره نیروگاهی در حال تولید هستند. مدیرعامل شرکت توزیع نیرو 
برق استان یزد با اشاره به اینکه هم اکنون ۱۴ هزار مگاوات نا ترازی در تولید و مصرف برق وجود دارد، هشدار 
داد: اگر یکی از نیروگاه ها با مشکل مواجه شود، خاموشی اضطراری و برنامه ریزی نشده را خواهیم داشت. 
وی گفت: هم اکنون به شدت فشار بار ترانس ها به دلیل افزایش مصرف برق در سطح شهر افزایش یافته 
و گهگاه با خاموشی مواجه بوده ایم که از عمده دلایل آن استفاده زیاد از وسایل سرمایشی به ویژه کولرهای 
گازی با راندمان پایین باعث افزایش مصرف شده است. جم با بیان اینکه بیشترین مصرف برق در استان 
یزد برای امسال تاکنون ۲ هزار و ۱۸۵ مگاوات بوده است، ادامه داد: پیش بینی می کنیم با افزایش گرمای 
هوا میزان مصرف برق نیز افزایش یابد. این مقام مسئول به برپایی و راه اندازی پویش های مختلف به منظور 

صرفه جویی در انرژی اشاره و تصریح کرد: تلاش شده است تا همه دست به دست هم دهیم و بدون دردسر 
و نگرانی پیک تابستان را پشت سر بگذاریم. انتظار می رود افراد در ساعاتی از شبانه روز که پیک مصرف برق 
است، یعنی از ساعت ۱۱ الی ۱۷ و هم چنین از ساعت ۱۹ الی ۲۳ تا حد امکان در مصرف برق صرفه جویی 
کنند. وی تأکید کرد: شهروندان با به کارگیری روش های مدیریت مصرف برق می توانند علاوه بر کاهش 
هزینه به حفظ پایداری روشنایی و جلوگیری از خاموشی کمک کنند. جم در رابطه با اقدامات صورت گرفته 
به منظور مدیریت مصرف برق در ادارات عنوان کرد: بنا به تصمیم شورای اداری استان ساعات کاری از اول تا 
دهم مردادماه به همین منظور تغییر یافته است. نصب کنتور هوشمند برای ادارات از جمله اقدامات صورت 
گرفته برای مدیریت مصرف برق بوده است؛ بدین صورت اخطار دریافت کرده و درصورتی که رعایت نشود، 
نسبت به قطع برق مشترک اقدام خواهد شد. مدیرعامل شرکت توزیع نیرو برق استان یزد در رابطه با تعداد 
مشترکان پرمصرف برق گفت: از تعداد مشترکان برق در بخش خانگی، فقط ۶۰۰ مشترک پرمصرف داریم 
که در مقایسه با سایر استان ها، استان یزد وضعیت مطلوبی دارد. همچنین مصرف برق حدود ۷۵ درصد 
مشترکان خانگی پایین تر از الگوی مصرف است. وی در رابطه با وضعیت روشنایی معابر عنوان کرد: تعداد 
چراغ های معابر را ۳۱۷ هزار و ۸۸۳ است که به میزان ۳۲ هزار و ۷۶۰ کیلووات برق مصرف می کند.  جم 
با بیان اینکه تعویض ۲۰۰ هزار چراغ گازی به ال ای دی در کل استان با هزینه بالغ بر ۵۰۰ میلیارد تومان را 
دست اقدام داریم، افزود: با تعدیل روشنایی معابر تاکنون ۱۰ درصد در مصرف برق صرفه جویی شده است.

برق مشترکان پرمصرف پس از اخطار قطع می شود


